
انتخابات تعيي��ن رئيس جديد ش��وراي فرهنگي 
اجتماعي زنان عصر شنبه گذشته به رياست كبري 
خزعلي، رئيس ش��وراي فرهنگ��ي اجتماعي زنان 
برگزار شد. در اين انتخابات زهرا آيت اللهي، مشاور 
رئيس نهاد مق��ام معظم رهبري در دانش��گاه ها و 
رئيس گ��روه مطالعات زنان و خانواده پژوهش��گاه 
فرهنگ و معارف اس��امي، زهرا راس��تي نماينده 
حوزه هاي علمي��ه قم در ش��وراي فرهنگي زنان و 
اشرف بروجردي نماينده اصاح طلب تازه منصوب 
شده رئيس جمهور در شوراي فرهنگي و اجتماعي 
زنان به رغم طي نش��دن مراحل اداري عضويتش 
و با موافق��ت اعضاي حاضر در جلس��ه ب��ه عنوان 

كانديداهاي رياست جديد شورا معرفي شدند كه 
در نهايت و پس از رأي گيري آيت اللهي با 13 رأي 
بالاتري��ن آرا را به خود اختصاص داد،  و راس��تي با 
كسب 12 رأي و بروجردي با كسب دو رأي از احراز 

پست رياست شوراي زنان بازماندند. 
طبق روال سال هاي گذشته انتخاب رئيس شوراي 
فرهنگي اجتماعي زنان، فردي كه حائز اكثريت آرا 
شده باشد به عنوان رئيس شورا منصوب مي شود. 

بر اساس اين گزارش، كبري خزعلي كه  از سال 89 
س��ه دوره متوالي به عنوان رئيس شوراي فرهنگي 
اجتماعي زنان انتخاب ش��ده بود تا زم��ان تأييد و 
صدور حكم رياست آيت اللهي، اداره امور اين شورا را 

همچنان برعهده خواهد داشت. 
اما اين رأي گيري مانن��د اغلب رأي گيري هايي كه 
اصاح طلبان در آنه��ا حضور دارند، حواش��ي نيز 
داشت. به اين صورت كه دو نماينده رئيس جمهور 
حاض��ر در جلس��ه اخ��ذ رأي يعني ش��هيندخت 
مولاوردي، مع��اون رئيس جمهور در ام��ور زنان و 
خانواده و اش��رف بروجردي با اعتراض به نتايج آرا 
تاكنون تاش كرده اند انتخابات را مخدوش اعام 
كنند و با تهديد اعضاي شورا به اينكه موضوع را از 
طريق رئيس جمهور پيگيري خواهند كرد يا مانع 
تأييد حكم رئيس منتخب خواهند ش��د، س��عي 
در وارد كردن خدش��ه به انتخابات برگزار ش��ده، 

كرده اند. اين در حالي است كه ورود رئيس جمهور 
به انتخابات رياست يكي از شوراهاي اقماري شوراي 
عالي انقاب فرهنگ��ي بي س��ابقه و دور از جايگاه 

حقوقي وي است. 
واکنشبهوزناندکآرایاصلاحطلبان

با اين وجود اي��ن اعتراضات در قال��ب مصاحبه با 
رسانه هاي نزديك به جريان اصاح طلبي و همسو با 

اعتدالگرايان ادامه دارد. 
بروج��ردي در بيان اعتراض خ��ود در گفت و گو با 
اين رس��انه ها اعام كرد: من از تعداد حاضرين در 
جلسه اطاعي ندارم اما من و تعداد زيادي از اعضا 
و نمايندگان قوه مجريه و مقننه و مشاوران وزرا در 
اين جلسه دعوت نشديم، بنابراين از ديدگاه ما اين 

انتخابات مخدوش است. 
وي در اين باره تصريح ك��رد: از آنجا كه صاحيت 
فرد انتخاب ش��ده از س��وي رئيس جمه��ور محرز 
نشده، بنابراين هيچ رس��انه اي نمي تواند نتيجه آرا 
را اعام كند.  بروج��ردي در حالي در اظهارنظرات 
رسانه اي خود اعام نتايج انتخابات را به دليل عدم 
احراز صاحيت گزينه منتخ��ب مخدوش عنوان 
مي كند كه خود س��ابقه رد صاحي��ت در دو دوره 
انتخابات مجلس شوراي اس��امي را دارد و معلوم 
نيس��ت با وجودي كه نتوانس��ته صاحيت خود را 
براي نمايندگي مجلس به اثبات برس��اند، چگونه 
كباده كش رياست شوراي فرهنگي و اجتماعي زنان 
شده است.  به نظر مي رس��د ادامه واكنش اعضاي 
اصاح طلب و طيف نزديك به دولت اعضاي شوراي 
فرهنگي و اجتماعي زنان به انتخابات رياست اين 
شورا از يك سو به اين دليل است كه به خاطر اينكه 
نتوانس��ته اند نتيجه انتخابات را به نفع خود تغيير 
دهند، از سوي مسئولان بالادست خود مورد عتاب 
قرار مي گيرند و از سوي ديگر از آن جهت خواستار 
خارج كردن انتخاب رئيس از دستور جلسه شنبه 
گذشته و مخدوش جلوه دادن آن هستند كه بتوانند 
آراي خود را بازآرايي كنند.  گفتني اس��ت، اعضاي 
غايب در جلسه رأي گيري ش��نبه گذشته شوراي 
فرهنگي و اجتماعي زنان كه ب��ه تعبير بروجردی 
تعداد آنها زياد بوده شش نفر از 28  عضو بودند كه 
حتي در صورت حضور هم چندان تأثيري در وزن 
آراي اصاح طلبان نداش��تند.  طب��ق گزارش هاي 
رسيده غايبان در جلس��ه انتخابات رئيس شوراي 
فرهنگي اجتماعي زنان فريده اولاد قباد و سكينه 
الماسي از قوه مقننه بودند كه به رغم دعوت به دليل 
حضور در حوزه هاي انتخابيه و تعطيلي مجلس در 
جلسه حاضر نبودند. همچنين ش��هريان نماينده 
وزارت ورزش، احم��دي نماينده آموزش و پرورش 
و نماينده آموزش عالي نيز به رغم دعوت رسمي و 
داشتن دستور جلسه به دليل شركت در جلسه ديگر 
در اين جلسه حاضر نبودند و فهيمه فرهمندپور هم 
به دليل سفري كه در پيش داشته است، در جلسه 

حاضر نشده است. 

درحال�يعملي�اتساختوس�ازدردانش�كدهحق�وقو
علومسياس�يدانش�گاهتهرانب�دوناطلاعمي�راثفرهنگي
اس�تانتهرانپيشازاينآغازش�دهودرجرياناس�تکهاين
دانش�گاهدرفهرس�تميراثمليکشوربهثبترس�يدهاست.
دانش��گاه تهران در محدوده ميان خيابان قدس تا خيابان 16 آذر در 
آبان ماه سال 1378 در فهرست ميراث ملي كشور به ثبت رسيده است. 
بنابراين براساس قانون هرگونه عمليات عمراني و دخل و تصرف در اين 
دانشگاه منوط به گرفتن استعام و مجوزهاي لازم از اداره كل ميراث 
فرهنگي استان تهران است، اما مدتي است كه در دانشكده حقوق و 
علوم سياسي دانش��گاه تهران عمليات عمراني جريان دارد و پيش از 
انجام عمليات نيز استعامي از اداره كل ميراث فرهنگي تهران صورت 
نگرفته است.   سپيده س��يروس نيا، معاون ميراث فرهنگي اداره كل 
ميراث فرهنگي، صنايع دستي و گردشگري استان تهران در گفت و گو 
با ايلنا، در اين باره گفت: ظاهراً در دانش��كده حقوق دانش��گاه تهران 

عمليات استحكام بخشي در حال انجام است و هيچ گونه استعامي نيز 
در اين باره از ميراث فرهنگي استان تهران صورت نگرفته است.  وي 
ادامه داد: اين بخش از دانشگاه تهران عرصه ثبتي است و براي هرگونه 
دخل و تصرفي در آن بايد از اي��ن اداره كل مجوز مي گرفتند كه اين 
اقدام انجام نشده  است.  معاون ميراث فرهنگي استان تهران افزود: ما 
نامه توقف كار را براي دانشگاه تهران و شهرداري فرستاده ايم و گوشزد 
كرده ايم كه در ص��ورت عدم توقف عمليات، نيروه��اي ما از ادامه آن 
جلوگيري خواهند كرد.  سيروس نيا توضيح داد: البته دانشگاه تهران 
پس از ارسال نامه توقف از سوي ما، طرح خود را براي استحكام بخشي 
اين دانش��كده به اداره كل ميراث فرهنگي استان تهران ارسال كرده 
اس��ت كه در حال بررس��ي آن هس��تيم و نظر نهايي را به آنها اعام 
خواهيم كرد، اما تا پي��ش از آن اجراي اين پروژه نبايد ادامه داش��ته 
باشد.  شنيده ها حاكي از آن است كه عمليات عمراني و ساخت وساز 
در دانشگاه تهران بارها انجام شده است. همچنين عمليات دانشكده 

حقوق و علوم سياسي اين دانشگاه هم با وجود مخالفت سازمان ميراث 
فرهنگي كماكان به طور كامل متوقف نش��ده اس��ت.  عاوه بر اين، 
دانشكده مزبور يك ماه تابستان به طور كامل تعطيل بوده كه مشكات 
فراواني را براي دانشجويان اين دانشكده به همراه داشته است. دفاع از 
پايان نامه ها و رساله ها، دريافت گواهي هاي اشتغال به تحصيل، صحبت 
دانشجويان با اساتيد براي تهيه پروپوزال و مقالات كه غالباً در فصل 
تابستان صورت مي پذيرد، پيگيري امور فارغ التحصيلي و مسائلي از 
اين دست با تعطيلي يك ماهه دانشكده عماً با مشكات زيادي مواجه 
شده است.  در آستانه آغاز سال تحصيلي جديد، عمليات ساخت و ساز 
كه بدون مجوز آغاز شده بود به اتمام نرس��يده و مشكات فراواني را 
براي چند هزار دانشجو، استاد و كارمند اين دانشكده فراهم كرده است. 
پايان اين بي تدبيري مسئولان دانشگاه تهران و دانشكده حقوق و علوم 
سياسي، دخالت نهادهاي فرادانشگاهي و اجماع و مطالبه دانشجويان 

و اساتيد دانشكده را طلب مي كند. 

دانشجويانسردرگم،ميراثفرهنگیشاکی
عملیات غیرقانونی روی میراث  ملی دانشگاه  تهران!
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يكپيشنهادبرايبازگشاييگرهترافيكيبزرگراهامامعلي
خرمي-تهران:سال  هاست ما پايتخت نش��ينان با ترافيك شهرمان 
دس��ت به گريبانيم و مس��ئولان نيز در حد توان براي رفع اين مشكل 
تاش مي كنند. ب��ا بهره برداري از اتوبان امام عل��ي )ع( به اعتقاد بنده 
به عنوان يك شهروند مشكل ترافيك پايتخت تا حد قابل قبولي براي 
كس��اني كه از ش��مال به جنوب يا برعكس در تردد بودند، حل ش��ده 
است. با توجه به اينكه در پايتخت بزرگراه هاي شرق به غرب به نسبت 
بزرگراه هاي شمال به جنوب بيشتر اس��ت، به نظر مي رسد بهتر است 
مس��ئولان محترم همانند طرح اتوبان امام علي )ع( آزادسازي اتوبان 
شهيد صيادشيرازي را كه تقريباً از مركز شهر مي گذرد نيز در دستور 
كار قرار دهند چرا كه به اعتقاد من اين طرح حجم عمده اي از مشكل 
ترافيك و گره كور رفت و آمد شمال به جنوب را در پايتخت حل خواهد 

كرد. با تشكر از شهرداران مناطق مرتبط.

حسخوبامنيتباروشنايي
هاشمي-تهران: از مسئولان در حوزه برق منطقه 4 خواهشمنديم 
در مورد روشنايي خيابان رئيسعلي دلواري حدفاصل تقاطع تكاوران 
تا والائيان شمالي كوشا باشند. در اين محدوده يك طرف از روشنايي 
خوبي برخوردار اس��ت اما يك طرف فاقد هر نوع روش��نايي است. 
بنابراين كس��اني كه به صورت پياده از اين مح��دوده در حال عبور 
و مرور هس��تند به دليل تاريكي دچار ترس و اضطراب مي ش��وند. 
بنابراين از مسئولان محترم خواهشمند است با روشنايي طرف ديگر 
خيابان حس خوب امنيت با روش��نايي را به شهروندان اين خيابان 

هديه كنند.

مولاوردي: تقلب شده است!
تئوريخدشهدارکردنانتخاباتهنوزدرمياناصلاحطلبانطرفداردارد

  پيكر مطهر شهيدان حسن خاوري، حميد وفايي و نعمت الله احمدي 
از شهداي مدافع حرم روز گذشته با حضور مردم در شهرستان پاكدشت 

استان تهران تشييع و به خاك سپرده شد.
   وزير آموزش و پرورش از بازگش��ايي مدارس در روز ش��نبه س��وم 
مهرماه با حضور رئيس جمهوري خبر داد. گفتني است روز چهارشنبه 
31 شهريورماه كاس اولي  ها و پيش  دبس��تاني ها به مدارس خواهند 

رفت.
   3 هزار و 500 دستگاه اتوبوس بالاي هشت سال در شبكه حمل و نقل 

عمومي پايتخت مسافران را جابه جا مي كنند كه نياز به نوسازي دارند.
   مديركل نام نويسي و حساب هاي انفرادي سازمان تأمين اجتماعي 
گفت كارگران ساختماني براي بيمه شدن بايد كارت مهارت فني معتبر 
ساختماني داشته باش��ند و همچنين در صنعت ساختمان مشغول به 

كار باشند.
   قرار است در هر استان يك شعبه صندوق قرض الحسنه راه اندازي 
شود و تاكنون 14 شعبه در 14 اس��تان راه اندازي شده است. به گفته 
علي نورمحمدي، مديرعامل صندوق قرض الحسنه بسياري از خيران 
مي خواهند اصل پول براي خودشان باشد كه با اين اقدام، مردم بخشي 
از وجوهات خود را به صورت س��پرده در صندوق قرض الحسنه امداد 
ولايت مي سپارند و از محل سپرده ها به مددجويان تسهيات پرداخت 

مي شود.
   حميدرضا كفاش، معاون پرورشي و فرهنگي وزير آموزش و پرورش 
با اشاره به اينكه 10 محور در خصوص اقتصاد مقاومتي براي كرسي هاي 
آزادانديشي در مدارس تدوين شده است، گفت: به  دبيرستان هاي كشور 
پيشنهاد شده است كه از اول مهر، اين مباحث را با موضوعات اقتصاد 

مقاومتي در مدارس كليد بزنند.
   در راستاي حذف دفترچه هاي درماني در مراكز ملكي سازمان تأمين 
اجتماعي كارت هاي هوشمند نيز براي ارائه خدمات درماني در اختيار 
بيمه شدگان قرار مي گيرد و بيمه شدگان از طريق اين كارت ها تمامي 
خدمات درماني لازم را با مراجعه ب��ه مراكز درماني ملكي و غير ملكي 

دريافت خواهند كرد.
  در دو روز آينده براساس پيش بيني س��ازمان هواشناسي جريانات 
ش��مالي كه در روزهاي گذشته وارد نوار شمالي ش��ده و بارش  باران و 
رگبار را در استان هاي شمالي به ارمغان آورد، رفته رفته از شمال شرق 
خارج خواهد شد و پيش بيني مي ش��ود افزايش ابر، وزش باد موقتي و 
باران پراكنده در روزهاي دوشنبه و سه شنبه شمال و شرق هرمزگان، 

جنوب كرمان و جنوب سيستان و بلوچستان را در بر گيرد.

سقف پرداخت به پزشكان قانوني مي شود
اس�ت دارايس�قف پزش�كان دريافت�ي دني�ا تم�ام در
وکش�ورماهمنباي�دازاينموضوعمس�تثنيباش�دام�ااينكه
ک�داممرجعباي�داينس�قفرامش�خصکندموضوعياس�ت
اس�ت. آن بررس�ي ح�ال در بهداش�ت کميس�يون ک�ه
احمد حمزه اي، عضو كميسيون بهداشت و درمان مجلس اظهار داشت: 
برخي پزشكان در قسمت هاي جراحي و كلينيكي دهها برابر بيشتر از 
اساتيد خود دريافتي دارند براي همين در كميسيون بهداشت به دنبال 

عادلانه كردن دريافتي ها هستيم. 
وي افزود: هم اكنون نمايندگان با تعيين سقف دستمزد موافق هستند 
اما تنها نبايد ش��وراي حقوق و دس��تمزد آن را تعيين كن��د بلكه بايد 
كارشناسان حوزه، نمايندگان مجلس و وزارت بهداشت با بررسي، اين 

سقف را تعيين كنند. 
حمزه اي با بيان اينكه معتقد به تعيين س��قف هس��تم اما اينكه كدام 
مرجع اين كار را انجام دهد بايد بررس��ي ش��ود، گفت: در كميسيون 
شيوه هاي پرداخت كشورها و الگوها را بررس��ي كرديم چون در تمام 
دنيا فاصله دريافتي بين پزشك و پرستار وجود دارد اما ميزان و سقف 

آن بايد مشخص شود. 
وي افزود: قطعاً با تعيين شيوه پرداخت و سقف، درآمد پزشكان كاهش 
پيدا مي كند و اين به نفع تيم درمان خواهد بود چون مش��كل تفاوت 
كارانه پزشك با پرستاران حل مي شود و اين يك قدم در اجراي قانون 

تعرفه گذاري خدمات پرستاري خواهد بود. 
عضو كميسيون بهداش��ت افزود: در نظر داريم تعيين سقف پرداخت 
پزشكان را در برنامه ششم قانوني كنيم تا در سال هاي بعد اين مشكل 

وجود نداشته باشد. 
 

شهردارتهران:

دولت مسئوليت آلودگي هوا را برعهده گرفته است  
منتظر نتيجه مي مانيم 

درجلساتکارشناسيکهدرحضورمعاون
اولرياستجمهورومعاونتاجراييبرگزار
شد،دولتمسئوليتآلودگيهوارابرعهده
گرفتهاس�تومامنتظرنتيجهميمانيم.
 به گزارش »جوان«، شهردار تهران صبح روز 
گذش��ته در آيين بهره برداري از 58 دستگاه 
واگ��ن مترو، 24 دس��تگاه اتوب��وس برقي و 
50دس��تگاه اتوبوس تك كابين كه در محل 
كارخانه واگن سازي تهران برگزار ش��د، گفت: محوريت و مسئوليت حل 
آلودگي هوا بر عهده دوستان ما در دولت اس��ت. آنها هستند كه بايد بقيه 
دس��تگاه ها را هماهنگ كنند و ضمن مش��خص كردن تكليف هر بخش، 
پش��تيباني لازم را انجام دهند.  محمدباقر قاليباف اف��زود: بعضاً بحث بود 
با اين مشكات نمي ش��ود آلودگي هوا را حل كرد. اين در حالي است كه 
آلودگي هوا قابل حل اس��ت و آنقدر به س��رعت مي توان آن را حل كرد كه 
مردم سال به سال سير نزولي كاهش آلودگي در شهر را به صورت محسوس 

لمس كنند. 
قاليباف يادآور ش��د: ما در گذش��ته عن��وان كرديم اگر دوس��تان دولت 
تشخيص شان بر اين شد كه مسئوليت را به ما واگذار كنند، ما نيز آمادگي 
داريم كه اين مسئوليت را بپذيريم و پاسخگو باشيم. البته دوستان دولت 
از ما خواستند كه طرح مان را ارائه دهيم چراكه بعضاً مي گفتند شهرداري 
طرح مدوني در اين زمينه ندارد و تنها سخن مي گويد.  وي افزود: در جلسات 
كارشناسي كه در حضور معاون اول رياست جمهور و معاونت اجرايي برگزار 
ش��د، همه ديدند كه ش��هرداري تهران منطقي ترين و علمي ترين برنامه 
مشخص از بعد كمي و كيفي را در حوزه كاهش آلودگي هوا در اختيار دارد، 
همه اين موضوع را تأييد كردند اما امروز خودشان مسئوليت اجراي آن را 
بر عهده گرفتند و ما هم خوشحال هس��تيم. البته اين كار بايد انجام شود، 

ببينيم آيا اتفاقي مي افتد يا خير؟
شهردار تهران توس��عه حمل و نقل عمومي را اقدام ايجابي براي مقابله با 
آلودگي هوا دانست و عنوان كرد: ما باز به عنوان شهرداري كار را رها نكرديم 
چراكه فرهنگ جهادي اين اجازه را به ما نمي دهد، به نحوي كه همين امروز 
حدود 100 كيلومتر مترو در دست ساخت داريم و اين كار تا نيمه اول سال 
آينده به طور كامل به اتمام خواهد رسيد، اين به معني آن است كه ما مبارزه 

با آلودگي را در اولويت كار خود قرار داده ايم. 
قاليباف تأكيد كرد: امروز در آغاز سال تحصيلي به ميزان حدود 300 هزار 
نفر در روز به ظرفيت حمل و نقل عمومي اضافه مي كنيم كه اين به معني 
كاهش آلودگي هوا است. در ادامه نيز ضروري اس��ت اين قطارها  امروز با 
اولويت در خط 3 قرار گيرد چراكه سرفاصله ها زياد است و عمدتاً محرومان 

از جنوب شهر از آن استفاده مي كنند. 
شهردار تهران بر ضرورت انجام اقدامات سلبي براي كاهش آلودگي تأكيد 
كرد و گفت: امروز حدود 300 ه��زار خودرو كاربراتوري در ش��هر تهران 
تردد دارند كه نزديك به 40 درصد آلودگي ش��هر را توليد مي كنند. البته 
نمي گوييم به يكباره همه اين خودروها از رده خارج شوند اما حداقل اين 
خودروهاي آلاينده مي توانند به مرور از شهر تهران خارج شوند و اين اقدام 

سلبي بايد اتفاق بيفتد. 

»ساخت ایران«  است اما یواشكی! 
حالا ديگر كم كم برخي برندهاي ايراني هم براي خودشان اسم و رسمي 
پيدا كرده اند و به لح��اظ كيفيت و تنوع نه فق��ط از برندهاي خارجي 
پوشاك كم ندارند بلكه مي توانند با آنها رقابت كنند اما بسياري از اين 
برندهاي ايراني نام هايي را براي خودشان انتخاب مي كنند كه يا فارسي 
نيست يا اگر فارسي است لغاتي است كه كمتر كسي معناي فارسي آن 
را مي داند يا از لغاتي استفاده مي كنند كه هم در زبان فارسي معنا دارد 
و هم در زبان لاتين؛ موضوعي كه رامين جوانمرد، توليد كننده يكي از 
همين برندهاي ايراني با نامي غير ايراني دليلش را بازار بيمار و رقابت 

براي حذف نشدن از چنين بازاري عنوان مي كند. 
بازارهاي اروپايي و امريكايي اش��باع ش��ده اند و همين مس��ئله توجه 
توليدكنندگان برنده��اي خارجي را به بازار 80 ميلي��ون نفري ايران 
جلب كرده اس��ت. اين در حالي اس��ت كه توليدكنن��دگان داخلي و 
برندهاي تقريباً نوظهوري كه در داخل كشور حضور دارند، مي توانند 
تحت نظارت كارگروه س��اماندهي مد و لباس لباس هايي متناسب با 
فرهنگ و ارزش هاي ايراني توليد كنند. با وجود اين اما فرهنگ برتري 
كالاي غيرايراني موجب شده توليدكنندگان ايراني توليدات شان را به 
گونه اي عرضه كنند كه مصرف كننده تصور كن��د با كالاي غير ايراني 

روبه رو است. 
جوانمرد، عضو اتحاديه توليد كنندگان پوش��اك با تأكيد بر اينكه بازار 
ما بيمار است، مي افزايد: ما بازاري 80 ميليون نفري را در اختيار داريم 
كه از پتانسيل بالايي برخوردار است اما مشكل اساسي در ايران وجود 
واسطه ها است و هر كجا كه اين واسطه ها حذف شده اند و توليدكننده 
و مصرف كننده با هم ارتباط مس��تقيم داشته اند، مشكل برطرف شده 
است. اين توليد كننده پوشاك كه قرار است نخستين شعبه از پوشاك 
توليدي اش را در كش��ور روس��يه افتتاح كند، تصريح مي كند: ما ابتدا 
براي گروه خودمان نام��ي ايراني انتخاب كرديم اما وقتي با سيس��تم 
بيمار بازار ايران مواجه شديم، براي ماندن در بازار و در واقع براي حفظ 
بقاي خودمان ناگزير ش��ديم ترجمه لاتين نامي را ك��ه انتخاب كرده 
بوديم، به عنوان نام اصلي برندمان انتخاب كنيم. با وجود اين تا زماني 
كه توليدكنندگان ايراني خود را باور نداشته باشند و »ساخت ايران« 
بودن محصولات شان را با افتخار فرياد نكنند شايد اين فرهنگ هيچ گاه 

مجالي براي تغيير نيابد. 

 تصادفات همچنان
 عامل اصلي مرگ و مير در كشور است

قائممق�اموزي�ربهداش�تب�اتأکي�دب�راينك�هقس�مت
عم�دهم�رگوميره�ايج�ادهايدرجادهه�ايفرع�يو
روس�تايياتف�اقميافت�دواي�نموض�وعض�رورتتوس�عه
آمبولان�سهواي�يرامش�خصميکن�د،ازافزودهش�دنهفت
پاي�گاهاورژان�سهواي�يب�ه21پاي�گاهموج�ودخب�رداد.
به گزارش »جوان«، ايرج حريرچي در مراس��م چهل و يكمين س��ال 
تأسيس اورژانس پيش بيمارستاني كش��ور با بيان اينكه تا پايان سال 
حدود هزار آمبولانس جديد به ناوگان اورژانس اضافه مي شود، گفت: 
توس��عه اورژانس موتوري و ناوگان اورژانس هوايي مدنظر قرار داشته 
كه غير از 21 ناوگان اورژانس هوايي راه اندازي هفت مورد ديگر نيز در 
دستور كار قرار دارد.  حريرچي اضافه كرد: در حال حاضر 7 هزار و 700 
تخت اورژانس بيمارستاني در كشور فعال است كه اميدواريم با اقدامات 

دولت اين تعداد نيز وسعت يابد. 
سخنگوي وزارت بهداشت با اشاره به اينكه اورژانس بيمارستاني و پيش 
بيمارستاني در كشور به خوبي عمل مي كنند، گفت: بيمار در اورژانس 
كمتر از شش ساعت تعيين تكليف مي شود ولي به دليل كمبود تخت 
بيمارس��تاني اين بيماران از اورژانس خارج نمي شوند و سبب مي شود 

نتوانيم به افراد بيشتري خدمات ارائه دهيم. 
حريرچي در ادامه به نقش پيشگيري در كاهش آسيب ناشي از تصادفات 
اشاره كرد و گفت: بهبود شرايط ايمني جاده ها و بهبود كيفيت خودرو دو 
عامل مهم در كاهش حوادث و تلفات جاده اي به شمار مي رود. در حال 
حاضر عامل اصلي سال هاي از دس��ت رفته عمر در كشور ما تصادفات 
است و هرچند كه در كيفيت خودرو بهتر شده ايم ولي هنوز كيفيت ها 

راضي كننده نيست كه اميدواريم اين اقدامات سريع تر انجام شود. 
وي به نقش جريمه در كاهش تصادفات رانندگي اشاره كرد و گفت: در 
كشور انگليس جريمه صحبت كردن با تلفن همراه حين رانندگي 950 
هزار تومان است و در واقع 10 درصد متوسط درآمد جامعه براي جرائم 
پيش بيني مي  شود، البته بايد توجه داشت كه رانندگي درست و توجه 

به حمل و نقل ايمن تر در كاهش حوادث بسيار مؤثر است. 

نيلوفر اماني 
  گزارش یک

زهرا چيذري 

20ميلي�ونواح�دمس�كونيکش�وردر
ص�ورتتصويبواجرايقانونپيش�گيري
ازمخاطراتطبيعيدرکشورتحتپوشش
بيمههمگانيمخاطراتطبيعيقرارميگيرد.
به گزارش »جوان« اسماعيل نجار، معاون وزير 
و رئيس س��ازمان مديريت بحران كشور گفت: 
لايحه قانون بيمه همگان��ي حوادث حدود 10 
سال پيش در دولت تصويب ش��د و به مجلس 
دهم رفت و به تصويب رس��يد اما ب��راي تأييد 
نهايي به شوراي نگهبان ارجاع شد كه به دليل 
ايرادات شكلي و ماهوي دوباره به مجلس عودت 

داده شد. 
معاون وزيركش��ور ابراز اميدواري كرد تا با رفع 
ايرادات گرفته ش��ده ب��ه قانون پيش��گيري از 
مخاطرات، هرچه زودتر ش��اهد عملياتي شدن 

قانون ياد شده باشيم. 
نجار تأكيد كرد:م��ردم درص��ورت تحقق اين 
قانون، خسارات خود را در كمترين زمان ممكن 
و به صورت واقعي درياف��ت مي كنند. عاوه بر 
اين، شاهد رونق شركت هاي بيمه خواهيم بود 
و دولت هم به جاي پرداخت مستقيم خسارت 
به آسيب ديدگان، منابع بيش��تري براي انجام 

اقدامات پيشگيرانه در اختيار خواهد داشت. 
رئيس سازمان مديريت بحران كشور در ادامه 
به ضريب نفوذ بيمه در سطح كشور اشاره كرد 
و گفت: ضريب نفوذ بيمه اماكن مس��كوني در 
برابر مخاطرات طبيعي در كش��ور طي ش��ش 
ماه اول س��ال 95 حدود 10 درصد بوده است و 
استان هاي قزوين، بوشهر و يزد داراي بالاترين 

ضريب نفوذ بيمه بوده اند. 

 بيمه شدن20ميليون واحد مسكوني 
در انتظار تصويب يك قانون

      گزیده

نايبرئيسکميس�يونبهداش�تودرمان
مجل�سب�اانتق�ادازع�دمس�اماندهي
واردات از کش�ور داروي�ي سيس�تم
داروه�ايب�اکيفي�تبس�يارپايي�ناز
کش�ورهاييمانندچينوهن�دانتقادکرد.
نماينده مردم آستانه اشرفيه در مجلس شوراي 
اسامي، در واكنش به پيشنهاد رئيس سازمان 
غذا و دارو مبني بر ادغام ش��ركت هاي دارويي 
كوچك براي داش��تن صادرات موف��ق افزود: 
واقعيت آن اس��ت كه ما نتوانس��تيم سيس��تم 
دارويي را ساماندهي كنيم، به گونه اي كه امروزه 
يكي از چالش هاي بزرگ وزارت بهداشت بازار 

غذا و داروي كشور است. 
محمدحس��ين قرباني افزود: وجود بس��ياري 
از فضاه��اي حاش��يه اي و لابي ه��اي بيروني 

باعث ش��ده نتوانيم سيس��تم دارويي كشور را 
ساماندهي كنيم، از سويي ديگر نبود برنامه ريزي 
و اس��تراتژي و مديريت دارو بر اين مهم دامن 

زده است. 
اين نماينده مردم در مجلس دهم تصريح كرد: 
متأسفانه يك روز مشاهده مي شود كه دارويي با 
كيفيت بسيار پايين و با رانت وارد كشور مي شود 
و روز ديگ��ر با بلند ش��دن ص��داي اعتراض ها 
متوجه مي شويم كه نمونه اي از داروها از كيفيت 

مطلوبي برخوردار نيست. 
وي يادآور شد: از سوي ديگر بسياري از داروهاي 
مورد نياز با كيفيت بسيار پايين از كشورهايي 
مانند چين و هند وارد كشور مي شود درحالي 
كه بيماران با مص��رف آن، رضايتمندي كاملي 

ندارند. 

 انتقاد رئيس كميسيون درمان مجلس
 از واردات داروي بي كيفيت از چين و هند 

بازس�ازي از مس�تضعفين بس�يج س�ازمان جانش�ين
ونماي�شواقع�هغدي�رخ�مدر167نقط�هدرسراس�ر
کش�ورهمزم�انب�ااي�اماي�نواقع�هب�زرگخب�رداد.
سردار سرتيپ پاسدار علي فضلي روز گذشته در مراسم نشست خبري 
بازسازي و نمايش واقعه غدير خم در پاتوق خبر بسيج افزود: واقعه غدير 
براي ملت ايران و مسلمانان سراسر دنيا اهميت به سزايي دارد و ما بايد 
براي زنده نگه داشتن اين واقعه مهم ولايي تمام تاش و توان خود را هر 

ساله براي زنده نگه داشتن آن به كار ببريم. 
وي افزود: دفاع مقدس برگرفته از نگاه هوشمندانه مردم شريف ايران 
است كه با همه امكان و توان كل خانواده نيروهاي مسلح و همراهي با 

برادران بسيج و س��پاهي در همه عرصه هاي هشت سال دفاع مقدس 
حضور يافتند.  سردار فضلي افزود: اگر ايران اسامي امن ترين كشور 
درسراسر دنياست به واسطه تدابير رهبر معظم انقاب و دفاع ياران و 
مدافعان حرم و مرزهاي ميهن اسامي است و مفتخريم در هفته سالگرد 
دفاع مقدس اندكي از حماسه بزرگ و بي بديل اين عرصه را با برنامه هاي 
مختلف كه طراحي شده به استحضار امت و مردم شهيد پرور اسامي 
برسانيم.  جانشين فرماندهي بسيج مستضعفين در خصوص برنامه هاي 
متنوع هفته دفاع مقدس گفت: هر روز هفته گراميداشت دفاع مقدس 

به مناسبت يك موضوع اين دوران نامگذاري شده است. 
وي همچنين گفت: به مناسبت اين ايام 32عمليات بزرگ در 32سپاه 

استاني سراسر كشور بازسازي و نمايش داده خواهد شد. 
فضلي در اين باره افزود: بازس��ازي هر يك از اين عمليات های بزرگ 
با همكاري ارتش جمهوري اس��امي، نيروي انتظام��ي، وزارت دفاع 
نيروهاي مسلح، بسيج و سپاه پاسداران انقاب اسامي انجام مي شود.  
وي اضافه كرد: نمايش و بازس��ازي هر يك از اين عمليات ها همراه با 
برگزاري نمايش��گاه هاي مختلف دفاع مقدس در اس��تان هاي كشور 
خواهد بود.  س��ردار فضلي اف��زود: در هفته دفاع مق��دس همچنين 
نمايشگاه هاي زيادي با موضوعات مختلف در مدارس، دانشگاه ها، مراكز 
آموزش علمي كشور، ادارات و كارخانجات به اين مناسبت در سراسر 

كشور برگزار مي شود. 

سردار فضلي: واقعه غدیر در 167 نقطه كشور بازسازی و به نمایش درمی آید

صادق پارسا
  گزارش 2

برگزاريانتخاباترياستجديدش�ورايفرهنگيواجتماعيزناندر
جلسهشنبهگذشتهاينشوراکهبهانتخابزهراآيتاللهيمنجرشد،
باادعايمخدوشبودنرأيگيريازسوينمايندگانرئيسجمهوربه
چالشکش�يدهش�د.ازآنجاکهعدمحضورتعداديازاعضادرجلسه
رأيگي�ريمح�وراعتراضاتاقلي�تاصلاحطلبش�ورايفرهنگيو
اجتماعيزناناست،بهنظرميرس�داينگروهباالقايمخدوشبودن

رأيگيري،س�عيدربازآييآرايخودبهمنظوراحرازکرسيرياست
شورايفرهنگيواجتماعيزناندارند.ايندرحالياستکه22عضواز
مجموع28عضواينشورادرجلسهمزبورحاضربودهاند.همچنينادامه
ايناعتراضاتنشانميدهدتئوريخدشهدارکردنانتخاباتهنوزدر
مياناصلاحطلبانطرفدارداردواينبارمولاوردي،معاونرئيسجمهور
درام�ورزن�انوخانوادهپرچم�دارادع�ايتقلبدرانتخاباتاس�ت.

      خبر


